
Referat fra DAASDC bestyrelsesmøde                                                                     

Tid: onsdag d. 12. april 2023, kl. 15, online, Preben inviterer.                                                                           

Sted: Hjemme hver for sig. 

Til stede: Lotte Krogh Vangsgaard, Svend-Erik Hansen, Preben Hansen, Karen Sørensen og Birgitte 
Knak-Nielsen.  

Afbud fra Jens Ole Jensen, Jørgen Peder Henriksen. 

Punkt på dagsorden Hvad drejer det sig om? 
Beslutning 

Hvem gør hvad? 

1. Godkendelse af 
dagsorden. Referent og 
ordstyrer. 

Dagsorden godkendt. 

 

Svend-Erik er ordstyrer. 

Birgitte er referent. 

2. Beslutningspunkt: 
Økonomi: Regnskab 
2022, budget 2024: evt. 
perioderegnskab 2023: 
Svend-Erik           

 

Det reviderede og af revisor 
godkendte regnskab for 2022 
blev lagt frem. Bestyrelsen 
tilsluttede sig godkendelsen. 
Der er kun brugt ca. 5.000 kr. 
af 25.000 kr. fra PR + 
inspiration, da der ikke er 
kommet forslag til projekter. 

Budgetforslag for 2024 blev 
gennemgået og bestyrelsen 
kom med ændringsforslag.  

 

 

 

 

 

Svend-Erik retter til og 
sender ud til bestyrelsen 

3. Beslutningspunkt: 
Indkaldelse til rep. Møde 
i Sæby 

 

Indkaldelsen gennemgået. 
Sendes ud senest den 20. 
april. Budget og regnskab 
medsendes. 

Lotte sender ud 

4. Afholdelse af 
Repræsentantskabsmøde 
ved Convention i Sæby. 3 
på valg. Punkter på 
dagsorden, Lokale er 
bestilt. Forslag til 
Dirigent? 

 

1 bestyrelsesmedlem og 1 
suppleant er i tvivl, om de vil 
fortsætte. 1 suppleant 
fortsætter ikke.  

 

Bestyrelsen foreslog en 
dirigent 

Lotte retter indkaldelsen til. 

 

 

Lotte kontakter 
vedkommende. 



5. Indkomne forslag til rep: 
Bestyrelsens forslag 
vedr. Dans Danmark 
udsendes senere, 
sammen med evt. andre 
forslag. Hvordan og 
hvilke kriterier?  

Lotte er ved at tage kontakt 
til Seniordans, som er blevet 
en del af Dans Danmark. 
Stillingtagen til bestyrelsens 
forslag vedr. Dans Danmark 
senere. 

Lotte melder ud til 
bestyrelsen og inden for 1 
uge svarer vi. 

Herefter laves et evt. forslag 
til repræsentantskabsmødet. 

6. Beslutningspunkt:   
Idrætsmødet: Pt. intet 
nyt, Indstik til foldere. 
Invitation til DC. Dansere 
og callere? Andet? 

 

Der er intet nyt om, hvordan 
danseplanen bliver ved 
Idrætsmødet den 2. og 3. 
maj. Vi vil uddele vores 
foldere med en 
indstiksseddel. DAASDC vil 
tilbyde dem, der kommer til 
idrætsmødet og danser at få 
introduktion til Square Dance 
ved Convention. Alle landets 
Square Dance klubber skal 
stå på bagsiden. Klubben i 
Nr. Sundby vil oprette et 
begynderhold for 
interesserede nye dansere. 

Et par callere har meldt sig. 
DAASDC besluttede, at vi 
betaler kørselspenge til 
Ålborg for callerne. 

Alle landets klubber skal 
opfordres til at deltage med 
dansere. 

Lotte spørger Lars fra The 
Diamond, om han vil lave 
indstikssedlen sammen med 
hende. 

Lotte undersøger nyt om 
danseplanen og vender 
tilbage pr. mail. 

 

 

 

 

Lotte laver aftaler med 
callerne. 

 

Lotte skriver ud til klubberne 

7. Beslutningspunkt: Liste 
over Klubjubilæum. 
Hvordan skal de hyldes 
ved Convention? Jubi 
badges? Svend-Erik har 
bestilt. Det er ikke 
Dathoprint der laver 
dem. Jubi bjælker til 
dansere. Stand/bord på 
Convention. Fordeling af 
opgaver. Mobilpay til T-
shirts  

Der skal laves en liste over de 
klubber, der har haft 
jubilæum de sidst par år.  

DAASDC giver en buket 
blomster på dagen. 

De jubilerende klubber 
hyldes desuden med 
uddeling af jubi-badges ved 
overdragelsesceremonien 
ved Convention. 

 

 

Preben laver liste og sørger 
for blomster i den 
kommende weekend. 

Lotte aftaler med 
arrangørerne i Sæby. 

 



 DAASDC skal have en stand 
ved Convention med flyers 
og T-shirts i den store sal. 
Mobile Pay kan oprettes for 
1 måned ad gangen.  

Bestyrelsen står i standen 
efter tur. 

Svend-Erik finder ud af, 
hvordan. 

8. Beslutningspunkt: 
Underskudsgaranti til 
DC-gruppen. Forslag: 
DAASDC giver T-shirts til 
callerne til gave. 

 

Bestyrelsen enedes om at 
give Convention-
arrangørerne en 
underskudsgaranti på 
20.000,- kr. Desuden giver 
DAASDC T-shirts til callerne 
som gave. 

Lotte skriver til Convention-
arrangørerne. 

9. Debatpunkt: NewsLetter 
fremadrettet. 

 

Det besluttedes, at vi 
fortsætter med at lave 
nyhedsbreve frem for et 
blad. Der skal laves et indlæg 
om jubilæumsklubberne. 

 

 

Preben laver indlæg. 

10. Debatpunkt: ”Ansætte” 
professionel til at 
varetage FaceBook og 
Instagram og andet 
SoMe. TikTok 

 

Bestyrelsen besluttede, at 
der skal laves et forslag til 
dagsorden på 
repræsentantskabsmødet.  

Lotte laver forslaget og 
sender ud med indkaldelsen. 

11. Venteposition: 
Opdatering af Guidelines 
vedr. Euro Conventions 
kan vente. 
 
 
Guidelines gennemgås 
for Danish Conventions. 
Skal revideres. Der 
nedsættes udvalg på 
Rep.møde. 

 

Guidelines for europæiske 
conventions skal vedtages 
ved convention i 2024. 
Forslag laves i løbet af næste 
år. 

Bestyrelsen vedtog, at der 
nedsættes et udvalg på 
repræsentantskabsmødet. 
Udvalget skal bestå af 
repræsentanter for de 
klubber, der har holdt 
Convention de sidste år. 

Lotte tager initiativ. 

 

 

Lotte skriver forslag ind i 
indkaldelsen til 
repræsentantskabsmødet.  

Birgitte bliver repræsentant 
for DAASDC 

12. Hjemmeside, opdatering 

 

Klubbernes hjemmesider er 
gennemgået og enkelte har 
efterfølgende opdateret 
deres oplysninger på 
DAASDC’s hjemmeside.  

Birgitte 



13. Samarbejde 
koordinatorerne 
imellem. 

Samarbejdet er muligvis 
svært på grund af 
misforståelser i e-mail-
korrespondancen 

Lotte forsøger at udrede 

14. Eventuelt 

 

Foreningens fane skal sættes 
op ved scenen ved 
Convention Den står i 
opmagasinering i Odder. 

Vi ved ikke, hvor mange 
musikanlæg, der skal bringes 
til Sæby. 

 

Lotte henter 

Lotte undersøger og giver 
besked til dem, der skal have 
anlæggene med. 

15. Næste møde 

 

Skal være konstituerende. 
Bliver i forbindelse med 
Convention. 

 

Alle 

 


